
sreče vam želimo^ 
i nočnih prazn
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Občina Zavrč je gostiteljica letošnjega 8. medobčin
skega tekmovanja KAJ VEŠ O PROMETU? za osnov
nošolce in srednješolce. Tekmovanje bo 6. maja 2006 
pri OS Cirkulane - Zavrč v Zavrču.

Lepo vabljeni!

VRTEC ZAVRČ

Zgoraj in levo: Veselje, igra in uživanje na snegu. 

Spodaj: Poskrbeli smo za lačne ptičke.

PGD Zavrč vabi vse občane na tradicional
no postavitev majskega drevesa. 28. aprila
se dobimo na dvorišču gasilskega doma.

Lepo vabljeni!

Ali nas prepoznate?
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UVODNIK UREDNICE

Prišla je pomlad ...

No, pa smo jo le dočakali, pomlad vendar, ki nam je že poklonila nekaj 
svojih sončnih in toplih čarov. Zimo smo odslovili za nekaj mesecev, sicer pa 
je že bil čas, da vzame slovo. S pomladjo pa se ni prebudila samo narava, 
prebudilo se je tudi nekaj v nas in pravzaprav v samo nekaj dneh je vse 
postalo bolj živahno, prijetnejše in lepše. Čudovito!
In ko se prebuja pomlad, ko se prebudimo ljudje in si nabiramo nekaj novih 
moči, potem se najde čas še za veliko drugih prijetnih stvari v življenju. Ekipi, 
ki ustvarja Dober den, je ustvarjanje vsake nove številke ena od bolj prijetnih 
opravil v prostem času. Posvetimo seji kak dober mesec, vmes pa pridno obis
kujemo dogodke, pišemo sestavke in tik pred zdajci poskušamo izbrskati še 

kako aktualnost. Včasih na m uspe, sicer pa se trudimo, da bi bil Dober den tak občinski list, ki bo pri 
ljudeh ostal še dolgo dobro zapisan.
V mesecih, ko se vam nismo oglasili, se je pri nas in v svetu dogodilo marsikaj, tudi veliko slabega in 

hudega, a raje ne bi o tem. Bolje bo, da si zapomnite tiste lepše plati življenja in hitite naprej s pozi
tivnim mišljenjem in dobro voljo. Tudi v občini Zavrč se vodstvo občine z županom Miranom Vukom 
predvsem z dobro voljo trudi na poti k napredku, in to jim z majhnimi koraki tudi uspeva. Zastavili 
so si še kar nekaj zanimivih, predvsem pa za občino koristnih in pomembnih naložb, ki pa jih želijo 
uresničiti v prihodnjih nekaj letih. Letošnje leto pa napovedujejo, da ne bo tako zelo posebno in dru
gačno od prejšnjih, bo pa se do konca leta zvrstilo še kar nekaj pomembnih dogodkov, med njimi tudi 
občinski praznik sredi poletja.
V Dober den pa tokrat pišemo o bolj preteklih dogodkih, o tem, kaj vse župan s svojo ekipo načrtuje v 

prihodnje, z njim smo namreč uspeli narediti kratek intervju, nekaj obvestil so za vas pripravili v obč
inski upravi, precej dogajanja pa se navezuje na završka društva in njihove uspehe in tukaj imam v 
mislih še posebej tiste z nogometnih zelenic. Pa še na »vaško kroniko« ne smemo pozabiti, saj boste v 
njej tudi tokrat izvedeli, kdo so novi občani in občanke, kdo seje lani poročil in še marsikaj, kar bi vas 
utegnilo zanimati.
Naredite si prijetno pomlad, čudovito poletje in uživajte življenje. Dober den vas najverjetneje obišče 

že sredi poletja ali ob začetku jeseni.
Veselo pisanko in veliko sončka Vam želim,

Tatjana Mohorko

Dober den je glasilo občine Zavrč, ki glasilo tudi izdaja. Uredništvo: Tatjana Mohorko, Peter Vesenjak, Danica Bratuša in Lidija 
Domjan. Fotografije: T. Mohorko, R. Škrjanec in arhiv društev. Oblikovanje in priprava za tisk: Vejica, Rado Škrjanec s. p.. 

Tisk: Grafis Rače. Naslov uredništva: Občina Zavrč, Zavrč 11, 2283 Zavrč. Telefon: 02 762-01-50, 761-18-01. Glasilo občine Zavrč, 
Dober den je vpisano v evidenco javnih glasil, ki jo vodi Ministrstvo za kulturo, pod zaporedno številko 1613- Natisnjeno: 500

izvodov, ki jih premjejo gospodinjstva v občini brezplačno.
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KRATEK INTERVJU Z ŽUPANOM MIRANOM VUKOM

Poleti začenjamo največji in najdražji projekt
Župana Mirana Vuka občani in obč
anke ponavadi na uradnih urah 
srečate v petkovih dopoldnevih, sicer 
se mnogokrat oglasi tudi na kaki 
prireditvi, občnem zboru ali pa kar 
mimogrede, ko je na poti skozi vasi. 
Nazadnje je bil v Drenovcu na vino
gradniški kmetiji Pungračič gostitelj 
manjše gasilske svečanosti ob pod
pisu aneksa k pogodbi o opravljanju 
gasilske javne službe v OGZ Ptuj, tam 
pa smo na kratko poklepetali z njim 
in mu zastavili nekaj vprašanj.

Župan Miran Vuk

Zaupal nam je, da je dela v občini 
ogromno, da je želja in ciljev veli
ko, denarja v občinskem proračunu 
pa mnogo premalo. Vendarle pa bo 
občina letos bogatejša še za kako 
novo pridobitev, osrednja pa bo prav 
gotovo prenovljena kulturna dvora
na, v vodstvu in občinski upravi pa 
se ukvarjajo že z novimi projekti in 
razpisi, s pomočjo katerih bi lahko 
kak dodaten tolar iztržili tudi iz drž
avnega proračuna.
Kako ste leto 2006 pričeli v občini 

Zavrč in s čim denimo ste se v prvih 
treh mesecih največ ukvarjali v vod
stvu občine?
Miran Vuk: »Začetek leta je bil dokaj 

problematičen zaradi obilice snega, saj je 
za tako majhno občino financiranje zim
ske službe veliko finančno breme. A kljub 
vsemu so zadolženi za zimsko službo 
svoje delo opravljali zelo dobro in upam, 
da je bila večina naših občanov zado
voljna. Veliko časa in truda smo namenili 
načrtovanju letnih aktivnosti, pripravljali 
smo projekte in kandidature na razpise za 
pridobivanje državnih sredstev.«

V ZAVRČU VSE BLIŽE TUDI 
KANALIZACIJI
Katere so v završki občini letos pred

videne naložbe in do kdaj jih namera
vate zaključiti? Kaj pa vrednost vseh 
pomembnejših naložb letos — koliko 
bo občino to veljalo skupaj?
Miran Vuk: »Ena izmed najdražjih in naj

večjih naložb je obnova kulturne dvorane; 
če v nadaljevanju sledimo naložbam po 
vrednosti, sledi izdelava projektne doku
mentacije za izgradnjo kanalizacije na 
območju naselja Zavrč, zazidalni načrt za 
obrtno cono, projektna dokumentacija za 
izgradnjo in obnovo cest, modernizacija 
ceste Pestike-Brezovec ter dokončanje 
del na pričetih modernizacijah iz leta 
2005. Glede na velike stroške obnove 
kulturnega doma smo žal morali nekoliko 
zmanjšati ostale naložbe oz. jih prenesti v 
plan za naslednja proračunska leta.
Vrednost prej naštetih naložb lahko oce
nimo na okrog 150.000.000 SIT, pri čemer 
moram omeniti, da smo stroške obnove 
kulturnega doma delno pokrili že v letu 
2005, investicija pa se z denarjem zaključi 
šele v letu 2007.«
Obnovo kulturne dvorane v tem času 

verjetno že zaključujete? Zanima me, 
kdaj predvidevate selitev v nove pros
tore in koliko bo Občino sploh veljala 
ta naložba?
Miran Vuk: »Dela na obnovi kulturnega 

doma so v zaključni fazi, manjka samo 
še ureditev tal v dvorani, v aprilu pa že 
predvidevamo dokončanje in otvoritev. 
Ta naložba je ena naj večjih v občini, saj

jo lahko ocenimo na okrog 100.000.000 
milijonov SIT, v kar je všteta tudi notranja 
oprema in oprema prostorov, ki so v sklo
pu dvorane.

»PRIČAKUJEMO, DA TUDI 
VODSTVO ŠOLE SPOŠTUJE 
NAŠE DELO IN ŽELJE ...«
Kako komentirate pisanje in javno 

govorjenje o »gradbenih« napakah na 
OŠ Zavrč. Najprej veliki »pomp« in 
obtožbe, potem pa smo v Št. tedniku 
lahko prebrali, da pa vendarle ni 
tako hudo. A bo napake, na katere 
je opozorila ravnateljica, potrebno 
odpraviti?
Miran Vuk: »Domnevam, da je glavni in 

edini vzrok pisanja v naši želji po samo
stojni šoli. Reakcija ravnateljice se mi 
zdi zelo neprimerna, netaktična in nepo
trebna. Vodstvo občine nikoli ni opore
kalo pedagoškemu delu šole, skrbimo za 
nemoteno delovanje šole in po finančnih 
zmožnostih upoštevamo tudi druge želje. 
Spoštujemo delo kadra in vodstva na šoli, 
zato se nikoli nismo vpletali v njihovo 
delo in pričakujemo, da vodstvo šole spo
štuje naše delo in želje.«
Kako daleč je do samostojnega Zavo

da OŠ Zavrč? Kaj pravijo na to vašo 
pobudo in prošnjo na ministrstvu za 
šolstvo in šport?
Miran Vuk: »Oceniti, kako daleč je do 

samostojne šole, je zelo težko, a vendar 
glede na težo naših želja, vemo, da bomo 
to 100 % dosegli. Če imajo nekateri željo 
po svoji občino in je to legitimno, mi pa

Oceniti, kako daleč je do samostojne šole, je zelo težko.
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Kulturna dvorana Zavrč v novi zunanji in tudi notranji podobi. Obnovitvena dela so v 
zaključiti fazi in še pred poletjem bo dvorana odprta za obiskovalce.

jih zato ne obsojamo, imamo mi željo po 
svoji šoli, kar je prav tako legitimno in 
ne želimo, da nas kdorkoli zaradi tega 
obsoja.«
Nedavni pogovori okrog ureditve 

poslovne cone ob meji s Hrvaško 
... Zanima me, kako daleč je s temi 
pogovori in uresničevanjem projek
ta? Kakšno je tukaj stališče občine 
Zavrč in kaj si lahko kot občina sploh 
obetate od tega projekta?
Miran Vuk: »Ureditev obrtne cone je zelo 

povezana z ureditvijo in širitvijo mejnega 
prehoda. Od velikosti zemljišča, potreb
nega za razširitev mejnega prehoda, je 
odvisna velikost obrtne cone. Zazidalni 
načrt se izdeluje istočasno, Občina ga 
izdeluje za obrtno cono, država pa za 
mejni prehod. Dokončanje projektov pla
niramo v naslednjih treh mesecih. Gradnja 
obeh investicij bo stekla tako istočasno. 
Občina Zavrč si od tega obeta prihod 
investitorjev, s tem pa bi veliko pridobili 
tudi na razvoju kraja in občine.«
Mejni prehod Zavrč - morda kake 
nove informacije o njegovi obnovi ali 
morebitni širitvi?
Miran Vuk: »Servis vladne službe dela na 

širitvi in obnovi mejnega prehoda Zavrč 
zelo resno in hitro, zaradi vzpostavitve 
šengenskega reda. Vse aktivnosti so v 
teku.
Skrb za čistejše okolje je ena bistve
nih nalog občine in začetek pomladi 
je kot nalašč primeren za to. Ali v 
občini načrtujete denimo kako večjo 
čistilno akcijo ali kaj podobnega? 
Miran Vuk: »Že prvo sončno soboto v 

mesecu aprilu je občina sodelovala pri

prvi čistilni akciji, ki jo je organiziralo 
turistično društvo v sodelovanju z ostalimi 
društvi v občini.
Trudili se bomo, da bo skozi leto podo

bnih akcij še več. V poletnih mesecih 
pa bo organiziran še odvoz nevarnih 
odpadkov.«
Kaj lahko v občini pričakujemo do 

poletja in tja do novega občinskega 
praznika?
Miran Vuk: »Obetamo si, da se bo večina 

naših želja in načrtov uresničila. Ne glede 
na volilno leto delamo enako kot prvo 
leto našega mandata. To poletje bo stekel 
naš največji in najdražji projekt v zadnjih 
osmih letih, to je gradnja kanalizacije.

Omenjen projekt bo zahteval veliko dela 
in truda, trajal pa bo dalj časa.«

ŽUPAN OB VELIKONOČNIH 
PRAZNIKIH

»Pomlad je v naše kraje prinesla 
sončne in vesele dni, naj bodo takšni 
skozi vse leto. V dneh, ko ste že v 
stiku s prazniki, Vam želim, da poza
bite na vsakdanje skrbi in uživate v 
veselem praznovanju velike noči,« je 
ob zaključku kratkega klepeta pove
dal župan Miran Vuk.

TM

OBČINA ZAVRČ GOSTITELJICA LETOŠNJEGA »GASILSKEGA« PODPISA

Denar za delo dvaindvajsetih društev zagotovljen
Završki župan Miran Vuk je bil letošnji 

gostitelj svečanega podpisa aneksov k 
opravljanju gasilske javne službe v okviru 
OGZ Ptuj. Županom MO Ptuj dr. Štefanu 
Čelanu, Markovcev Francu Kekcu, Hajdi
ne Radoslavu Simoniču in županu Zavrča 
so se pri podpisu pridružili vodilni možje 
OGZ Ptuj na čelu s predsednikom Franci- 
jemVogrincem ter predsedniki in poveljni
ki dvaindvajsetih PGD.
Da so bili prvo sredo v aprilu skupaj 

zaradi gasilcev in da je bilo to prej pri
jetno druženje kot pa delovno srečanje, je 
uvodoma dejal župan Vuk, ki se je vsem 
zahvalil za obisk, gasilcem, še posebej 
domačim, pa za uspešno opravljeno delo 
v preteklosti, za posluh in dobro sodelo
vanje.
Predsednik OGZ Vogrinec je spomnil,

Pri svečanem podpisu gasilskih aneksov so bili prisotni župani občin Ptuj, Hajdina, 
Markovci in Zavrč.



Stran 6 April - Mali traven 2006

Predsednik PGD Zavrč (drugi z leve), Anton 
Bratuša, med podpisovanjem.

da je letos že desetletnica, odkar z župa
ni podpisujejo anekse h pogodbi, ki pa 
po njegovem niso »miloščine«, temveč 
dokumenti, ki gasilcem nalagajo delo, 
predvsem pa skrb za požarno varnost v 
vseh štirih občinah. Po dveh mandatih 
predsedovanja območni zvezi je Vogrinec 
izrazil zadovoljstvo, da so v desetletju 
uspeli uresničiti domala vse zastavljene 
naloge, predvsem pa ohraniti dobre odno
se z vsemi župani, ki pa imajo nasploh 
veliko posluha za gasilce in gasilsko orga
nizacijo. V 10. letih je bilo veliko pristnega 
sodelovanja, je še menil Vogrinec, ki je 
ob tem izrazil zadovoljstvo, da so gasilci 
ves ta čas, tudi na podlagi podpisanih 
aneksov k pogodbi in s tem posledično 
zagotovljenih sredstev, županom zagotav
ljali miren spanec.
Regijski poveljnik in strokovni delavec 

OGZ Janez Liponik pa je se je v govoru 
dotaknil številk, ob tem pa dejal, da so 
uspeli lani realizirati okrog 107 milijonov 
SIT, čeprav je bilo planiranih nekaj mili
jonov več, letos pa načrtujejo, da se bo v 
skupni gasilski blagajni nabralo blizu 108 
milijonov SIT.

TM

Franci Vogrinec se je ob zaključku mandata vsem zahvalil za sodelovanje.

Ob 10-letnici delovanja Območne gasilske zveze Ptuj je nastal še tale skupni posnetek vseh, 
ki so se udeležili »jubilejnega podpisa gasilskih aneksov«.

Gramoziranje cest v akciji Tolar + tolar
Občina Zavrč ima v proračunu obč

ine za leto 2006 planirana sredstva 
za gramoziranje cest v akciji Tolar 
+ tolar. Občane vabimo, da podajo 
vlogo za nabiralno polo najpozneje 
do 30. aprila 2006.
Po prejemu vlog bo odbor za gospo

darstvo pregledal vloge in izdal soglasje. 
V primeru, da prispe več vlog, kot je 
planiranih sredstev v proračunu občine, 
bo odbor za vsako vlogo posebej določil 
količino gramoza. Prednost bodo imeli 
občani oz. odseki cest, ki še niso sodelo
vali v navedeni akciji.
Vrste gramoza, za katere je možno podati 

vlogo, so:

- drobljencem iz kamnolo
ma POLJČANE za frakcije:
od 8 do 16 mm, od 16 do
31 mm in od 0 do 32 mm;
drobljencem iz kamnolo
ma PLETERJE za frakcije:
od 0 do 16 mm in od 0 do 32 mm;

- drobljencem iz kamnolo
ma LEPOGLAVA za frakcije:
od 8 do 16 mm, od 16 do 31 mm in 
od 0 do 31 mm;

- frezani asfalt.
Zaradi omejenih sredstev v proračunu 

in želje, da občani dobijo želene oz. čim 
večje količine gramoza, je odbor sprejel 
naslednjo odločitev:

1. Frezani asfalt se financira v razmerju 50 
% občani, 50 % občina.

2. Drobljenec iz kamnoloma Poljčane se 
financira tako, da Občina Zavrč pokriva 
drobljenec v višini 50 % vrednosti freza- 
nega asfalta, razliko plačajo občani.

3. Drobljenec iz kamnoloma Pleterje se 
financira tako, da Občina Zavrč pokriva 
drobljenec v višini 50 % vrednosti freza- 
nega asfalta, razliko plačajo občani.

4. Drobljenec iz kamnoloma Lepoglava se 
financira tako, da Občina Zavrč pokriva 
drobljenec v višini 50 % vrednosti freza- 
nega asfalta, razliko plačajo občani.

Občinska uprava Zavrč
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Vzpostavitev vstopne točke VEM v LPC Haloze
V sklopu aktivnosti Lokalnega pospeše

valnega centra Haloze izvajamo projekt 
»Vzpostavitev točke VEM v LPC Haloze*. 
Splošni cilj projekta »Vzpostavitev točke 
VEM v LPC Haloze• je podpora razvoju 
podjetništva na območju Haloz z olajša
nim dostopom do kakovostnih informacij, 
napotkov, svetovalnih storitev in admini
strativne podpore v okviru vstopne točke 
VEM v LPC Haloze, ki pokriva območje 
šestih občin s cca. 21.000 prebivalci in 400 
obstoječimi podjetji.
Brezplačne storitve v sklopu točke e- 

VEM:

- vpis podjetnika v Poslovni register Slo
venije, ki ga vodi AJPES,

- posredovanje davčnih podatkov ob 
ustanovitvi s. p. na DURS,

- prijava samostojnega podjetnika v 
obvezno zdravstveno zavarovanje,

- prijava otrok podjetnika do 18. leta 
starosti v obvezno zdravstveno zavaro
vanje,

- vpis spremembe podatkov v Poslovni 
register Slovenije,

- izbris podjetnika iz Poslovnega registra 
Slovenije,

- naročilo izpisa podatkov iz Poslovnega

registra Slovenije za poljubnega samo
stojnega podjetnika.

INFORMATIVNE DNEVE izvajamo 
vsak torek v mesecu med 10. in 14. 
uro v prostorih Lokalnega pospeše
valnega centra Haloze.

Več informacij o projektu in aktivnostih 
LPC Haloze najdete na spletnih straneh 
www.halo.si ali nas pokličete na tel. št. 02 
795 32 00.

LPC Haloze

PRIPRAVA RAZVOJNEGA PROGRAMA PODEŽELJA ZA HALOZE

Nove priložnosti, ki jih velja izkoristiti
Razvojni program podeželja za Haloze je 

skupen razvojni načrt na geografsko, turi
stično, zgodovinsko, kulturno in gospo
darsko zaokroženem obmejnem območju, 
ki ga sestavlja šest občin: Zavrč, Gorišnica, 
Videm, Podlehnik, Žetale in Majšperk, 
nosilna pa je žetalska.
Podeželje je enakovreden in ključen ele

ment regionalnega trajnostnega razvoja. 
Njegov pomen ni samo dejavnost kmetij
stva, ampak ponuja s svojimi ohranjenimi 
naravnimi potenciali in kulturno dedišč
ino dobre možnosti nadaljevanja in nad
gradnje turizma ter gospodarstva.
Razvojni program podeželja za Halo

ze vsebuje vsebine oz. projekte, ki se 
bodo izvajali na območju Haloz v obdobju 
2007-2013- Namen priprave Razvojnega 
programa podeželja za Haloze je, da bi 
lokalne skupnosti, lokalno prebivalstvo in 
drugi akterji na obmejnem območju Haloz 
ugotovili skupne interese ter na tej pod
lagi oblikovali skupne programe razvoja 
podeželja, ki bi poleg kmetijstva enako
vredno obravnavali tudi druge panoge in 
dejavnosti t. i. nekmetijske vsebine, kot jih 
imenuje nova Uredba Sveta o podpori za 
razvoj podeželja iz Evropskega kmetijske
ga sklada za razvoj podeželja.
Zaokroženo obmejno območje Haloz s 

svojimi naravnimi, kulturnimi in zgodo
vinskimi posebnostmi, znamenitostmi in 
danostmi nudi priložnosti za razvoj in 
nadgradnjo podeželskega in tudi čezmej
nega turizma ter podjetništva. Vse to pa 
vodi k izboljšanju kakovosti življenja na 
podeželju in ustvarjanju novih zaposlitve
nih možnosti.
Pripravljavec Razvojnega programa za 

podeželje za Haloze je PRJ Halo, Pode
želsko razvojno jedro. Razvojni program 
podeželja za Haloze pripravljamo zato, 
da na podlagi analize stanja v lokalnem

okolju prepoznamo njegove prednosti in 
posebnosti, integriramo ideje lokalnega 
prebivalstva v razvojni proces, oblikuje
mo razvojno vizijo in na osnovi nabora 
projektov izdelamo operativni načrt za 
izvedbo projektov.
Eden od možnih virov financiranja pro

jektov je tudi program Leader. LEADER+ 
je pobuda, da se podeželskim skupnostim 
pomaga pri dolgoročnem razvoju njihove 
lokalne regije. Struktura od spodaj navzgor 
predvideva pristojnost lokalnih skupnosti 
pri pripravi in izvajanju projektov.
Vse, ki vam je mar za razvoj Haloz, vabi

mo k sodelovanju za pripravo Razvojnega

programa podeželja za Haloze. Če imate 
ideje za projekte oz. ste pred tem, da 
določen projekt izvedete, izpolnite obra
zec za projektne predloge, ki ga najde na 
www.halo.si, in nam ga posredujte, da ga 
uvrstimo v program.
Za vse dodatne informacije smo 
dosegljivi v Poslovnem centru Halo v 
Cirkulanah 56, na telefonu 02 795 32 
00 ali na elektronski pošti info@halo. 
si.

Vabljeni k sodelovanju!

LPC Haloze
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DRUŠTVO GOSPODINJ ZAVRČ

Pletle in pekle pletenice

Tokrat so se v kuhinji preizkusile kot bodo
če »mojstrice« v pletenju in peki pletenic.

Članice društva gospodinj Občine 
Zavrč smo zelo aktivne. Zato smo se 
dogovorile, da se v soboto, 26. janu
arja, dobimo pri Bratuševih v Kore
njaku in se preizkusimo v pletenju 
in peki kvašenih pletenic, seveda v 
krušni peči, kar pa ni tako enostav
no, saj kurjenje v krušni peči zahteva 
precej znanja.
Zbrale smo se v lepem številu in se lotile 

dela. Testo je pripravila gostiteljica sama, 
in ko je bilo vzhajano, ga je razdelila. 
Vsaka se je odločila, kakšno pletenico bo 
spletla. Spletle smo pletenice s tremi, štiri
mi in petimi vitrami. Nekatere so naredile 
tudi dvojne, spodaj večjo na vrhu pa manj

šo pletenico. Medtem ko so vzhajale, smo 
naredile tudi ptičke iz testa, s katerimi smo 
potem okrasile pletenice. Ko so bile plete
nice pripravljene za v peč, jih je gospodi
nja - gostiteljica - dala v peč, še prej pa jih 
je premazala, da so pri peki dobile lesk. 
Ob prijetnem kramljanju in pridobivanju

novih izkušenj je čas hitro minil in že so 
bile pletenice pečene. Ob pletenicah smo 
se tudi slikale ter se poslovile z obljubo, 
da se čim prej spet dobimo.

Jelka Belšak, 
članica društva gospodinj

Pri Bratuševih v Korenjaku so se zbrale završke gospodinje.

REJCI NA 7. OBČNEM ZBORU

Tudi četrti ovčje-kozji bal bo

Utrinek s prvega ovčje-kozjega bala, ki je pritegnil veliko obis
kovalcev.

Pokošenih in popasenih čim več 
kmetijskih površin ter lepša in pri
jaznejša podoba naših krajev je cilj 
Društva rejcev drobnice Haloze, kate
rega člani smo se 3- februarja zbrali 
na 7. rednem občnem zboru v prosto
rih gostišča Dolinca v Majšperku. 
Društvo trenutno šteje 101 člana, na obč

nem zboru pa se nas je zbralo 6l. Občni 
zbor se je pričel s krajšim kulturnim pro
gramom, v katerem so nam zapeli ljud
ski pevci »Šmentani faloti« iz Kulturnega 
društva Stoperce. Našemu povabilu na 
občni zbor sta se med drugimi odzvala 
tudi županja občine Majšperk dr. Darinka 
Fakin in podžupan občine Gorišnica Jože 
Klinc. Za udeležbo in spodbudne besede 
se obema, kakor tudi drugim gostom, 
iskreno zahvaljujemo.
Na zboru smo opravili pregled aktivnosti 

v letu 2005 ter sprejeli načrt dela za leto 
2006. Tudi v bodoče bomo sledili namenu 
in ciljem društva, in sicer izobraževanju, 
usposabljanju, obveščanju članstva, sode
lovanju z zvezo društev, druženju in pred

stavitvi širši skupnosti.
Naš cilj je, da bi se 
število rejcev drobnice 
povečalo, s tem pa bi 
bilo pokošenih in popa
senih več površin. Tako 
ne bo več zaraščanja s 
plevelom in grmovjem, 
to pa bo zagotovo velik 
prispevek k lepši in pri
jaznejši podobi naših 
krajev.
Na zboru je bil spre

jet sklep, da bomo tudi 
letos organizirali osred
njo prireditev našega 
društva, 4. ovčje-kozji 
bal, na katerem bomo 
za obiskovalce pripravili 
razstavo živali, kulturni program in pastir
ske igre. Obiskovalci pa bodo imeli tudi 
možnost poskusiti jedi iz mesa drobnice. 
V imenu društva in tudi v svojem ime

nu se zahvaljujem občinam, medijem in 
posameznikom, ki so kakorkoli pomagali

pri izvedbi aktivnosti društva v preteklem 
obdobju ter vse vabim k sodelovanju tudi 
v bodoče.

Janko Lorbek, 
predsednik DRD Haloze

2>iOE£r/? iAEOV
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SE ENO RAZGIBANO LETO DRUŠTVA UPOKOJENCEV ZAVRČ

Tudi jesen je lepa, a pomlad je najlepša
Člani društva upokojencev, seveda 

tudi članice, smo zimo, čeprav je bila 
ostra in dolga, še kar dobro prestali. 
Pobrali smo članarino, zavarovali 
smo se za slučaj nezgode ali smrti, še 
prej smo imeli v decembru razširjeno 
sejo vseh organov našega društva ter 
tako zadostili predpisom in pravilom 
statuta.
V letu 2005 nismo imeli občnega zbora 

našega društva, zaradi tega se upravni 
odbor s predsednikom društva opravič
uje vsem članom. Verjamemo, da vam je 
razlog poznan. Verjeli in upali smo, da bo 
dvorana končana v decembru 2005, žal 
zaradi zgodnje in dolgotrajne zime to ni 
bilo mogoče.
Vem in razumem vas vse tiste, ki ste bili 

oz. smo bili vajeni rednega sestajanja, 
druženja vsako leto ob najlepšem času v 
mesecu maju, da vam je predvsem dru
ženje manjkalo. V letu 2006 obljubljamo 
poravnati dolg, ki ga imamo do vas, spo
štovane članice in člani našega društva. 
Člani izvršnega odbora in predsednik dru
štva smo ves čas poslušali vprašanja, kdaj 
bo občni zbor in kje je denar od zbrane 
članarine; povedali smo, kje je denar in

zakaj ni občnega zbora. Velika večina čla
nov je sprejela odgovore z razumevanjem, 
nekaj članic in tudi članov pa nekako ni 
razumelo, vsaj kazali so tako. V življenju je 
težko ugoditi vsem, vsi enako ne mislimo 
in tudi vidimo stvari drugače.

RADI BI SI UREDILI IN 
PRENOVILI DOM
Člani upravnega odbora moramo dobro 

premisliti, kako gospodarno ravnati s 
sredstvi, ki so skromna in težko prido
bljena, če hočemo zadostiti potrebam in 
željam, ki jih imamo. Radi bi uredili dom, 
mora ostati za občni zbor, kurjavo, bančne 
usluge, poštnino, elektriko in še bi se dalo 
naštevati. Več vam, spoštovane članice in 
člani, razložimo, upam, da kmalu, na letni 
konferenci, vendar še datuma ne moremo 
dogovoriti, saj še dvorana ni pripravljena, 
Ob pravem času vas bomo obvestili o 
vsem.
Pred nami so velikonočni prazniki, vsem 

vam želim prijetno praznovanje, veliko 
zdravja, bolnim čimprejšnje okrevanje, z 
željo, da se v čim večjem številu udeležite 
našega občnega zbora, ko ga bomo napo
vedali.

V imenu upravnega in nadzornega odbora 
ter v svojem imenu vas prisrčno pozdrav
ljam in želim lepe in vesele praznike ter 
lepo, toplo pomlad, čeprav navadno nam 
upokojencem tisti, ki želijo dobro, želijo 
lepo jesen življenja. Tudi jesen je po svoje 
lepa, a pomlad je toplejša!
Prijetno praznovanje želimo županu, 

svetnici in svetnikom ter občinski upravi 
občine Zavrč!
Lep pozdrav vsem!

IO, NO in predsednik 
Franc Vaupotič

KUD »MAKSA FURJANA« ZAVRČ

Ljudske pevke veliko nastopamo
Delo našega društva v lanskem letu je 

bilo res nekoliko okrnjeno, ker je kulturna 
dvorana v obnovi. Vendar so vse sekcije 
društva normalno vadile po svojih pro
gramih in tudi nastopale drugod, izven 
naše občine, kamor smo bili povabljeni. 
Teh gostovanj je bilo kar veliko, zato jih 
ne bi naštevala.
Tako smo bile ljudske pevke nazadnje 

povabljene v Podgorce. Z društvom vaških 
pevk iz Podgorcev že dolgo dobro sode
lujemo. Na prireditvi, ki je nosila naslov: 
»Prav luštno je pri nas, kjer se sliši ljudskih 
pesmi glas,« je nastopilo 11 različnih sku
pin ljudskih pevcev in godcev iz raznih 
bližnjih in tudi bolj oddaljenih krajev. 
Organizacija in izvedba je bila na visoki 
ravni, vse pohvale vredna.
Tudi v našem društvu se že veselimo 
končanja preureditve kulturne dvorane, 
da bomo lahko v naš lepi kraj povabili 
izvajalce kulturnih dejavnosti tudi iz dru
gih krajev ter jim hkrati pokazali novo 
pridobitev v naši občini 
Članice in člani društva smo se 7. aprila 

zbrali na občnem zboru, kjer smo podali

podrobnejša poročila o delu društva kot 
celote in vseh sekcij.
Ob bližnjih praznikih pa želimo vsem 

občankam in občanom prijetno prazno

vanje velike noči ter tudi 1. maja - delav
skega praznika.

Predsednica 
Vida Milunič
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ZAVRŠKI KRVODAJALCI SO SE KRVODAJALSKE AKCIJE
UDELEŽILI 6. MARCA

1. Matjaž Krajnc, Hrastovec 24/e
2. Štefanija Slameršek, Pestike l/a
3. Minka Kukec, Hrastovec 28
4. Jožef Belšak, Hrastovec 39
5. Tatjana Krajnc, Hrastovec 134
6. Ivanka Fajfar, Turški Vrh 17
7. Vida Milunič, Gorenjski Vrh 21
8. Kristina Kokot, Hrastovec 3/a
9. Sonja Kokot, Hrastovec 27
10. Alojzija Pohorec, Hrastovec 80/c
11. Mira Vuk Borak, Hrastovec 24/h
12. Sonja Majcenovič, Hrastovec 39
13. Branko Ivančič, Hrastovec 73
14. Terezija Zebec, Hrastovec 26/a
15. Janez Kokot, Hrastovec 153
16. Nada Kukovec, Goričak 7
17. Stanislava Škrinjar, Turški Vrh 14
18. Silvo Furman, Gorenjski Vrh 30
19. Terezija Belšak, Turški Vrh 71

20. Marijana Težak, Turški Vrh 5
21. Andrejka Lazar, Turški Vrh 16/a
22. Anton Belšak, Turški Vrh 71/a
23. Sonja Bauman, Turški Vrh l/d
24. Brigita Lužnik, Hrastovec 28
25. Peter Kukovec, Goričak 7 
Krvodajalcem iskrena hvala za darovano 

kri.
Obenem Vas obveščamo, da bo naslednja 

krvodajalska akcija 10. 7. 2006, ki bo v 
sklopu občinskega praznika.
KRVODAJALCEM, OBČANKAM IN 

OBČANOM OBČINE ZAVRČ ŽELIMO 
VESELE VELIKONOČNE PRAZNIKE, 
POSEBNO VOŠČILO PA VELJA VSEM 
OSTARELIM, BOLNIM IN OSAMLJE
NIM.
Organizator krvodajalstva

Stanislav Ivančič

OBVESTILO!
Sporočamo Vam, da bomo v Zavrču orga

nizirali predavanje iz varstva rastlin, ki bo 
dne 19. in 20. aprila v Domu upokojencev 
od 14.45 do 20.00. Izpiti bodo organizirani 
nekaj dni pozneje. Vsak, ki bo želel obis
kovati tečaj, se lahko prijavi v Kmetijski 
zadrugi Zavrč ali pa pri Stanislavu Ivanč
iču na tel. št. 041 805 173, kjer boste dobili 
dodatne informacije. To predavanje je 
OO RK Zavrč organiziral z namenom, da 
omogočimo čim več občanom, da si pri
dobijo zahtevan dokument, ki je potreben 
ob nakupu zaščitnih sredstev. Cena tečaja 
bo cca. 13.000,00 SIT. Pripravite si tudi 
fotografijo za dokument o opravljenem 
tečaju.

Stanislav Ivančič

Zahvala gospodu župniku Jožetu Pasičnjeku
Kot ponavadi, ko utegnem, sem se tudi 

v nedeljo, 26. marca, odpravila k pozni 
sveti maši.
Marsikdo se vpraša ZAKAJ? ZATO, da si 

naberem novih moči za naporen teden. 
In glej, bila sem zelo presenečena. Nisem 
mogla verjeti, da se je v naši občini (kjer 
imamo nevemkoliko društev - tudi kul
turno) le gospod župnik spomnil, da je 
25. marec - MATERINSKI PRAZNIK. Še 
več! Izredno sem bila presenečena, ko 
je ta praznik združil v starševski praznik, 
torej praznik mamic, očkov, starih mamic

in starih očkov, saj imamo, kot je dejal, vsi 
veliko vlogo pri vzgoji naših otrok.
Sama sem zaposlena mamica in zato 

dobro vem, kako zelo je v družini pomem
ben oče. Veliko je tudi očkov, ki morajo 
nemalokrat poskrbeti, da je skuhano kosi
lo, obešeno perilo, da ima otrok domačo 
nalogo ... zato sem bila res zelo vesela in 
obenem prijetno presenečena nad krat
kim, vendar nadvse prisrčnim programom 
naših otrok pod vodstvom gospoda žup
nika.
Po maši ponavadi malo poklepetamo

pri naših jeklenih konjičkih in ni nas bilo 
malo podobno ganjenih, kot sem bila jaz, 
zato sem sklenila, da se v imenu vseh teh 
staršev iskreno zahvalim Vam, gospod 
župnik. Tudi Vi se poleg nas staršev 
trudite, da bi iz naših otrok nastali ljudje, 
ki bi znali ceniti preprostost, skromnost, 
vendar bi bili duhovno bogati.
Še enkrat iskrena hvala za ves Vaš 
trud in naj Vam vse to BOG bogato 
poplača.

Marija

LDS
LIBERALNA DEMOKRACIJA SLOVENIJE

LIBERALNA DEMOKRACIJA
SLOVENIJE

Občinski odbor LDS Zavrč

Drage občanke in spoštovani občani. Ob bližnjih velikonočnih 
praznikih Vam želim mirno, sproščeno, zadovoljno, zdravo in s tem 
tudi srečno in veselo pomlad ob tem našem največjem prazniku. 
Naj bo torej velika noč polna nasmeha in radosti pri vas osebno in v 
vaših domovih, naj bo pisanka vesela in pomladno pisana, v upanju, 
da bo tudi takšno poletje, jesen in zima letošnjega leta. Enako želimo 
tudi našim bližnjim sosedom, znancem in prijateljem, torej vsem, ki 
radi prebirate naš časopis Dober den.

Predsednik IO OO LDS Zavrč: 
Peter Vesenjak

2iiDSŽCV iAEC/V
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Šola v naravi
V zasneženem ponedeljkovem jutru smo 

se odpravili v šolo v naravi. Ko smo pri
šli v Rakov Škocjan v dom Rak, smo se 
namestili.
Po kosilu nas je čakal ogled kraških 

jam. V jami smo videli tri netopirje, suhe 
južine in veliko različnih kraških živalih. 
Spoznali smo tri vrste kapnikov, ki se ime
nujejo: stalagmiti, stalaktiti in stalagmati. 
Ker je čas hitro mineval, smo se vrnili v 
dom, kjer nas je čakala večerja. Po več
erji smo imeli počitek, saj smo si morali 
nabrati nove moči za večerni pohod. Več
erni pohod je bil zelo lep, saj nas je celo 
pot spremljala luna in nešteto zvezd. Po 
pohodu smo vsi zaspali, saj nas je drugi 
dan čakal novi dan. Zjutraj smo se zbudili 
in najedli. Čakal nas je tek na smučeh. 
Učitelj nam je povedal razliko med smuč
mi za tek in smučmi za smučanje. Najprej 
smo se spustili po majhnem hribu. Ko pa 
smo že kar znali, pa smo se v krogu vozili 
in se spustili po velikem hribu. Na koncu 
smo še šli čez gozd na velik travnik, kjer 
smo se igrali različnih igric. Igre so se 
imenovale: gnilo jajce, črni mož pa tudi 
tekmovanje v dveh skupinah. Večer je bil 
tudi zelo zanimiv, saj smo imeli družabne 
igre. V nekaterih sem tudi sodelovala. V 
sredo zjutraj nas je čakal pohod, ki pa ni 
bil kratek. Ogledali smo si italijanske rove, 
ki se imenujejo Unška Koliševka. V rovih 
je bila trda tema, zato me je bilo malo 
strah. Ko smo se vrnili, nas je čakalo kosi
lo in nato smo z učiteljico Miro Korošec 
(učiteljica naravoslovja) odšli v gozd, kjer

smo spoznavali gozdna drevesa. Sošolec 
Pero iz Cirkulan je bil detektiv. Imel je 
nalogo, da je z zavezanimi očmi ugotovi, 
katero drevo je. Popoldan pa smo imeli 
lokostrelstvo, ki mi je bilo zelo zanimivo, 
saj mogoče ne bom imela več priložnosti 
streljati z lokom. Prvič, ko sem streljala z 
lokom, sem dosegla 180 točk, ko pa sem 
drugič, pa 200 točk. Zvečer pa smo se 
morali predstaviti in smo zapeli pesem z 
naslovom Dan ljubezni. Zadnji dan smo 
še imeli plezanje po naravni plezalni steni. 
Če smo prišli na vrh, smo se spustili nad 
vodo z enega hriba na drugega. Imela sem 
priložnost, da sva se skupaj z Anjo lahko 
spustili z vrvjo nad vodo. Po kosilu smo 
se vozili s kanuji. Jaz sem krmarila, Larisa 
in Anja pa sta veslali. Krmarjenje mi je

bilo zelo zabavno in težko. Zvečer pa smo 
imeli disko, da smo se zadnji večer malo 
poveselili. V petek smo imeli kviz, saj je 
bilo slabo vreme. Ker je snežilo, nismo 
šli na teren, saj bi bili mokri. Kviz je bil 
povezan s tem, kar smo spoznali v tem 
tednu. Od vsega, kar smo doživeli, mi je 
bilo najbolj zanimivo plezanje po naravni 
plezalni steni in streljanje z lokom. Narav
ni most nastane tako, da se na eni in na 
drugi strani kraške jame podre strop.
Šola v naravi se mi je zelo vtisnila v spo

min. Želim pa si še enkrat, da bi se podala 
v tisti kraj in upam, da se mi bo želja 
uresničila.
Povsod je lepo, a najlepše je doma, sem 

ugotovila.
Urška Žuran, 7. b
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ŠOLSKA HRANILNICA NA ŠOLI ZAVRČ

Na Osnovni šoli v Zavrču že veliko let 
deluje šolska hranilnica, katere mentorica 
je gospa Dragica Vidovič. Z njo pa delajo 
tudi učenci 7. razreda: Urška Žuran, Simo
na Bregovič, Anja Belšak in Alexander 
Cimerman. Učenci šole pridno varčujemo, 
saj smo v šolskem letu 2004/2005 pre
jeli priznanje in denarno nagrado, kot 
najboljša šolska hranilnica. Priznanje je 
banka mentorjem izročila na novoletnem 
srečanju mentorjev šolskih hranilnic. V 
hranilnico zelo radi prihajamo. Zavedamo 
se, da je delo v hranilnici zelo odgovorno, 
zato moramo biti pri delu zbrani in poslu
šati nasvete mentorice.
Hranilnica je odprta vsak torek zjutraj od 

7.00 - 8.00 ure. Ob petkih pa se dobimo 
po pouku, ko vse pregledamo in prešte
jemo denar, katerega pa mentorica nato 
odnese v banko.

Urška Žuran in Simona Bregovič
1
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SPIS O MAMICI

MOJI MAMICI JE IME DARJA. STARA JE 30 LET. PO POKLICU JE DIPLOMIRANA 

MEDICNSKA SESTRA. NOSI TUDI OČALA.

V PROSTEM ČASU RADA KOLESARI IN VODI PSA NA SPREHOD.

RADA KUHA, LIKA, POSPRAVUA, OBEŠA PERILO, ZALIVA ROŽE IN PREOBLAČI 

POSTELJNINO.

RADA PRISKOČI TUDI NA POMOČ.

MOJA NAJLJUBŠA IGRAČA

To je...medvedek...drugi bi rekli, da je 
navadni plišasti medvedek. Z moje strani to ne 
drži. Je nekaj posebnega, pa čeprav je že, po 
domače povedano precej 'zdelan', saj spi 
vedno zraven mene. Rada ga imam, ker ni 
takšne oblike kot ostali medvedki in ker je že 
dolgo moj.

Ime je dobil, ko sem bila v drugem razredu. 
Takrat smo igrali gledališko igrico in smo 
potrebovali medvedka. Imela sem podobnega, 
kot gaje učiteljica opisala, zato smo uporabili 
kar mojega. Vsebina igrice je bila povezana z 
zdravnikom in ambulanto. To je izvedela moja 
sestra, ki še ni vedela izgovoriti besede 
ambulanta, zato ga je poimenovala kar 
Bulanta. Od takrat se moj medvedek imenuje 
Bulanta. Preden je dobil to ime, ki se ga drži 
še danes, se je imenoval različno, bolje 
povedano, je spremenil ime že velikokrat.

Zelo je mehak in prijeten na otip. Je rjave 
barve z modro pentljo okrog vrata. Star je 
približno 7 let. Podarila mi ga je prababica za 
6. rojstni dan.

Vita Zebec
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PLANINSKO DRUŠTVO HALOZE

Novi pohodi, novo pa tudi vodstvo
Tudi planinci, člani PD Haloze, so 

se že srečali na občnem zboru, na 
katerem so pregledali delo društva v 
lanskem letu, predstavili smernice za 
leto 2006, pa tudi termine planinskih 
pohodov, novo pa je tudi vodstvo PD. 
Predsednika PD Branka Mariniča, ki 
zaradi obveznosti v DZ težko zmore 
še vodenje društva, je zamenjal prvi 
predsednik mag. Ivan Božičko, ki 
ima z vodenjem društev in pripravo 
pohodov že veliko izkušenj, dobro pa 
pozna tudi ljubitelje pohodništva.

PROGRAM DELA ZA LETO 2006
Markiranje
Skupaj s PD Ptuj bomo pristopili k nač

rtovanju in pripravi programa za izvedbo 
planinske poti, (ustanoviti meddruštveni 
odbor) ki bo povezovala Ptujsko polje s 
Halozami. Vključi se projekt (Fostnarič). 
Predlagana trasa je skozi Krajinski park 
Šturmovci; (zadolženi so: g. Milošič, g. 
Pernek in ga. Črnila).
Kontrolne točke (Kt)
Trasiranje tradicionalnih planinskih poti 

in določitev kontrolnih točk na planinskih 
poteh, ki se vežejo na Haloško planinsko 
pot; (za trasiranje in projektno-tehnološko 
dokumentacijo so zadolženi: g. Milošič, 
g. Koderman, g. Mauzer, g. Levstik in g. 
Pernek).
Usposabljanje/izobraževanje
Usposobiti še vsaj enega člana iz društva 

za planinskega vodnika A-kategorije.
Članstvo
Nenehna skrb za povečanje in bogatitev 

članstva v društvu.

ČLANARINA ZA LETO 2006

član cena markice
članstvo A 11.000,00 SIT
članstvo B 4.000,00 SIT
članstvo C 1.000,00 SIT

VARNO V GORE
Dokler nimate lastnih izkušenj in znanja, 

se za pot v gore pridružite izletom PD. 
Svoje poti v gore vselej načrtujte. Izberite 
si gorniški cilj glede na vaše znanje, vse
stransko pripravljenost in zdravstveno 
stanje. Za zahtevne ture si brezpogojno 
zagotovite vodnika ustrezne usposoblje
nosti. Ob načrtovanju ture upoštevajte 
vremensko napoved! Na turi uporabljajte 
ustrezno obutev, osebno zaščitno in teh
nično opremo, imejte s seboj rezervno 
perilo, planinski zemljevid, svetilko in prvo 
pomoč, na zavarovanih poteh pa zaščit
no čelado in komplet za samovarova
nje. Pred turo doma preverite ali oprema

ustreza nameravani turi. O nameravani 
turi in času njenega trajanja obvestite 
domače. V vročih poletnih dneh med turo 
pijte zadosti osvežilne tekočine. Ne pijte 
alkoholnih pijač. V nahrbtniku imejte vsaj 
nekaj energijske hrane. Počitki naj bodo 
na varnih krajih. Oči in odkrite dele telesa 
zaščitite pred soncem. V nahrbtniku imejte 
topla oblačila tudi poleti. Hodite previdno 
in ne prožite kamenja. V primeru nesreče 
obvestite najbližjo obveščevalno točko 
GRS Slovenije ali Center za obveščanje na 
brezplačno telefonsko številko 112.

Mag. Ivan Božičko

POHODNIŠTVO V LETU 2006

MESEC/DAN SMER POHODA VODJA
17. april Zavrč Peter Prelog
27. maj Podlehnik-Naraplje PD Ptuj
10. junij Praznik občine Videm - Dravci Janez Cafuta
8. julij Nočni pohod po Zavrču Jožica Bratuša
Avgust Piknik društva UO PD Haloze

16. september Družinski pohod Podlehnik- W/ 
Dolgo

Friderik Bračič, 
Ivan Božičko in 

ED Tržeč
18. november Leskovec- sv. Avguštin Jožef Zavec - Leska

PROGRAM PLANINSKIH TUR-IZLETOV V LETU 2006

MESEC/DAN GORSKA TURA VODJA
01. maj Pohod na Boč Danilo Milošič
20. maj Pohod na Golico
10. in 11. junij Dvodnevni izlet na Sedmera jezera Danilo Milošič
05. avgust Pohod na Kamniško sedlo Danilo Milošič
19. in 20. avgust Pohod na Triglav Danilo Milošič
September.

02.
23.

Pohod na Uršljo goro
Pohod na Peco Danilo Milošič

• Upravni odbor PD Haloze si pridržuje pravico do eventualne spremembe pro
grama.
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ŠPORTNO DRUŠTVO ZAVRČ

Staro, novo vodstvo
Po dolgi beli zimi in počitku nogo
metašev, ki so na pripravah že dober 
mesec, je ŠD Zavrč 11. marca letos 
opravilo 12. redno volilno skupščino, 
ki je bila izvedena v klubskih pros
torih nogometnega kluba v Zavrču. 
Sama udeležba ni bila stoodstotna, 
temu pa so verjetno botrovale podo
bne aktivnosti drugih društev in poli
tičnih strank v Zavrču, malo pa tudi 
koncert glasbene legende Oliverja 
Dragojeviča na Ptuju.
Kljub temu je bila skupščina izvedena 

brez zapletov oziroma posebnosti. Poda
na so bila poročila vseh organov društva 
za leto 2005, ki se je končalo finančno 
pozitivno. Športno društvo je imelo v pre
teklem letu 3-855.572,00 tolarjev lastnih 
prihodkov ter 3-732.000,00 tolarjev dona
torstva, kjer je všteto tudi donatorstvo 
občine Zavrč. Stanje na TR na dan 31. 12. 
2005 je bilo pozitivno, in sicer 326.865,00 
tolarjev.

ROMAN VUK OSTAJA PRVI MOŽ 
ŠD ZAVRČ
Po podanih poročilih je sledila razrešitev 

organov društva ter predlogi za nove 
člane organov Športnega društva Zavrč. 
S strani prisotnih članov ni bilo podanih 
predlogov za nove člane organov društva, 
tako je bil podan le predlog, da se ponov
no izvolijo isti člani kot so društvo vodili 
že dve leti. K temu predlogu je bil podan 
še predlog za dodatna člana v nogomet
ni sekciji, in sicer Aleksandra Petroviča 
za trenerja mlajših selekcij in Romana 
Pravdiča za organiziranje donatorstva in 
sponzorstva. Predlogi so bili s strani pri
sotnih članov soglasno potrjeni in sprejeti. 
Ponovno izvoljeni predsednik Roman Vuk 
se je vsem lepo zahvalil za zaupanje in 
poudaril, da je do sedaj veliko že vložil 
v to društvo, zato ne želi, da ostane le na 
tem in bo s takšnim delom in razvojem v 
prihodnje nadaljeval.

SPOMLADANSKI NOGOMETNI 
DEL ŽE V POLNEM TEKU
V Tišini se je začel nogometni »ples« za 
spomladanski del sezone med ekipo Tiši
ne in Zavrča. Leto se je obrnilo na 2006 in 
očitno bo to leto tudi nekaj sreče za našo 
ekipo, saj nam lansko leto sreča ni bila 
naklonjena. Statistike kažejo, da ponavadi 
v prvem krogu po pripravah lestvica ne 
pomeni veliko. Tako je bilo tudi tokrat, 
saj so domači igralci pokazali veliko bor
benosti in želje, pa čeprav so pri dnu 
lestvice. Rezultat te borbenosti pa je bilo 
veliko prekrškov s strani domačih. Poleg

vsega pa je bilo igrišče zelo neravno, 
tako je bilo zelo težko kontrolirati žogo in 
spraviti skupaj nekaj točnih podaj. Ključni 
trenutek tekme smo videli v 24. minuti, 
ko je Zdelar prejel žogo na levi strani v 
kazenskem prostoru in slabo streljal, toda 
iznajdljivi Golob je pritekel po desni in 
žogo dobesedno zabil v mrežo gostujočih 
ter svojo zbirko golov zvišal na številko 
13.

1. APRILA V ZAVRČU 
NOGOMETNA POSLASTICA
V 16. krogu smo 1. aprila 2006 v Zavrču, 

videli pravo poslastico za gledalce, ko 
smo gostili ekipo Mure 05, ki ima še večje 
cilje kot Zavrč. Ob številnih gledalcih, ki 
jih je bilo na tekmi približno 500, je bila 
napetost pred tekmo na obeh straneh 
velika in pričakovati je bilo veliko borbo 
do zadnjega atoma moči. Jasno pa je, da 
Zavrč na domačem igrišču kar tako ne 
prodaja točk. V ničemer se nismo zmotili. 
Vse je bilo po pričakovanjih. Z veliko 

željo po zadetku se niso dali zmesti. Na 
drugi strani pa je Mura imela že od zač
etka probleme, saj sta se jim poškodo
vala kar dva igralca, ki sta morala zaradi 
poškodb z igrišča. Tako se je tehtnica 
počasi prevešala na našo stran in vrhunec 
je bil v 20. minuti, ko je Korez zatresel 
mrežo gostov, tako da se je Zavrč tresel od 
navdušenja. To pa ni bila edina priložnost 
Zavrča, v drugem polčasu sta se sama 
pred vratarjem znašla še Golob in Sluga, 
toda vratar je bil vedno dobro postavljen, 
tako da je preprečil povišanje vodstva. Na

drugi strani pa je Mura imela žogo zelo 
veliko časa v svojih nogah. Prav gotovo 
pa je bila vzrok za to številčna premoč 
Mure, saj je pri Zavrču bil izključen Zdelar, 
pred koncem pa še Murko, ki ga pa je po 
prekršku zbil na tla igralec Mure, tako da 
sta bila izključena oba in na srečo nismo 
imeli dveh igralcev manj. No pa še najpo
membnejši dogodek v drugem polčasu, 
to je trenutek, ko je igralec Mure, Janža 
prejel žogo na robu kazenskega prostora 
nekoliko z desne strani in takoj ustrelil v 
dolgi vratarjev kot. Žogo je odlično zadel 
in od dolge vratnice se je odbila v mrežo. 
Dukarič, ki je cel drugi polčas branil s 
počeno mišico, ni imel nobenih možnosti. 
Tokrat bi nam zmaga veliko pomenila, saj 
bi se zelo približali samemu vrhu, tako pa 
nismo ničesar pridobili ali izgubili, le dva 
igralca imamo manj za naslednjo tekmo. 
Rezultate in dogajanja lahko spremljate na 
spletni strani www.nk-zavrc.com!

TUDI ŠAH SE PREBUJA NA 
ZAVRŠKEM
V sredo, 8. februarja, ko slavimo slo

venski kulturni praznik, je potekal pod 
pokroviteljstvom Športnega društva Zavrč 
šahovski turnir, ki je proti pričakovanju 
lepo uspel. Udeležilo se ga je 20 igralcev, 
predvsem z območja občine Zavrč. Pol
ovica udeležencev je bila iz osnovne šole, 
pri tem pa tudi upokojencev ni manjkalo. 
Zaradi večjega števila udeleženih so se 
tekmovalci razvrstili v tri polfinalne skupi
ne. Prva dva iz vsake skupine sta se uvr
stila v finalni turnir, naslednja dva v drugo

&iDS£=/?
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Šahovski turnir so v občini organizirali ob slovenskem kulturnem prazniku.

jakostno skupino, ostali pa v tretjo. 
Rezultati finala so bili naslednji: prvo 

mesto je osvojil z vsemi osvojenimi pet
imi točkami oz. zmagami eden od mlajših 
udeležencev Žan Belšak - star 13 let (v 
letu 2005 je na svetovnem prvenstvu v 
Franciji zastopal barve Slovenije), drugo 
mesto je osvojil Janko Kolenko s tremi 
osvojenimi točkami, tretji je bil prav tako 
eden mlajših udeležencev z doseženima 2 
točkama in pol Aljaž Belšak, četrto mesto 
je osvojil Jernej Bratuša z dvema točkama, 
peto mesto je osvojil Roman Belšak in 
šesto mesto Franc Bratuša. Prvak druge 
skupine oz. skupno 7. mesto je pripadalo 
Niku Vočancu, prvak tretje skupine oz. 
13. mesto v skupni uvrstitvi pa je osvo
jil eden najstarejših udeležencev turnirja 
Franc Težak.

ŠAHISTI SE DOBIVAJO VSAKO

PRVO SREDO V MESECU V BARU 
VESELIČ V TURŠKEM VRHU
Pred turnirjem je bil kratek sestanek, kjer 

so šahisti sprejeli sklep, da se bodo dobi
vali vedno vsako prvo sredo v mesecu 
ob 18. uri v baru Veselič. Vse informacije

pa dobite pri Martinu. Odgovorni vod
je turnirjev, sestankov ali rekreacije so 
Martin Težak, Franc Bratuša in Martin 
Majcenovič.

Pripravil: 
Igor Belšak

ZAVRŠKI GASILCI LETOS NA ŽE 65. OBČNEM ZBORU

Letošnji gasilski občni zbor završ- 
kih gasilcev je bil še posebej zani
miv, saj je potekal v manjšem številu 
in v mali dvorani gasilskega doma. 
Vzrok? Završka kulturna dvorana še 
ni bila dokončno obnovljena, to pa 
je bil tudi vzrok, da je odpadla zdaj 
že tradicionalna gasilska zabava z 
Navihankami. Na 65■ občnem zboru 
pa so se gasilci zbrali 18. marca, 
v svoji družbi pa so tistega večera 
gostili župana Mirana Vuka, regij
skega poveljnika Janeza Liponika, 
poveljnika OGZ Ptuj Zvonka Glažarja, 
podpoveljnika Marjana Megliča in še 
prijatelje gasilce, tudi iz hrvaškega 
DVD Lovrečan-Dubrava in avstrijske 
Obergralle.
Delo, izobraževanje in druženje je bilo v 

PGD Zavrč prisotno skozi celo leto 2005, 
je v svojem poročilu spomnil predsednik 
Anton Bratuša. Najprej je omenil, da je 
bilo to tudi leto požarov, saj so prvega 
imeli že v januarju lani na stanovanjski hiši 
v Drenovcu, kjer pa so gasilci ugotovili, 
da jim manjka še oprema za rezanje in 
odvijanje pločevinaste strehe. Za sponzor
sko pomoč so znova prosili dolgoletnega 
sponzorja in prijatelja društva Mladena 
Gregurca, ki pa jim je pomagal in že v 
maju so v gasilsko vozilo namestili dodat
no opremo. Naslednji požar so gasili v 
Goričaku, pri katerem so ugotovili, da 
jim manjka vitel in pri nakupu jim je na 
pomoč priskočil župan Vuk.
Završki gasilci so spomladansko druženje 

že po tradiciji pripravili ob postavljanju 
majskega drevesa, nato so se udeležili

Uspehi niso izostali
svete maše pri Janžu, ki jo je domači žup
nik posebej daroval za gasilce. V poletnih 
mesecih so pričeli izgradnjo strojne lope, 
ki pa še ni dokončana, predsednik Bratu
ša pa se je pri investiciji že zahvalil Darku 
Kočevarju in Milanu Žuranu in članom 
društva za pomoč pri gradnji.
Zanimivo je bilo tudi v juniju, ko so 

završki gasilci izmenjali zastavice s kolegi 
iz Obergralle, v jesenskem času pa so 
skupaj s kolegi gasilci iz sosednje Hrvaške 
organizirali operativno vajo pri Mihaliču 
v Dubravi. Vaja je znova pokazal dobro 
sodelovanje med gasilci dveh držav, je 
poudaril Bratuša ter dodal, da pa je bilo

leto zanimivo tudi zato, ker jih je lani obis
kala inšpektorica za požarno varnost in pri 
pregledu ni odkrila nepravilnosti. Bratuša 
pa je ob koncu omenil še mlade gasilce, 
na katere so v društvu še posebej ponosni 
in so jih na skupno srečanje povabili pred 
koncem lanskega leta. Med načrti v letu 
2006 pa je Bratuša med drugim povedal, 
da bodo letos za nabavo dodatne opreme 
potrebovali slab milijon in pol tolarjev.

LETOŠNJA OBMEJNA GASILSKA 
VAJA BO NA SLOVENSKI STRANI
Operativno plat delovanja PGD Zavrč pa 

je predstavil poveljnik Branko Skok, ki
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je povedal, da so lani v operativi veliko 
naredili, lahko pa bi še več, je menil Skok, 
če bi se vsi zavedali svojih celoletnih dolž
nosti. V spomladanskem času so pripravili 
prve vaje, potem nadaljevali z rednim 
izobraževanjem, bili so na operativnem 
preizkusu z dvema desetinama: člani in 
pionirji, sodelovali so na občinskem tek
movanju v Hajdošah, pa na gasilski paradi 
na Ptuju in na dnevu gasilca v Podvincih. 
Posebej zanimivo je bilo v oktobru, ko 

so s sosedi gasilci iz Hrvaške pripravili 
skupno vajo in tako tudi dejansko preve
rili sprejet sporazum o prehajanju meje ob 
nesrečah. Skok pa je že obljubil, da bodo 
završki gasilci podobne vaje nadaljevali 
tudi v prihodnje, letos pa bo vaja na naši 
strani, z njo pa želijo znova dokazati, da 
za gasilce ni meje ob nesrečah. Poveljnik 
pa se ni mogel izogniti niti dvema večjima 
požaroma, kjer so sodelovali zraven, po 
njegovem pa se je prav v Drenovcu poka
zalo, da s pravočasno intervencijo, dobro 
tehniko in usposobljenimi gasilci lahko 
veliko rešijo in s tem zmanjšajo škodo 
prizadetemu občanu. Završki gasilci pa so 
lani zabeležili kar štiri požare.
O delu in opravljenem pregledu za pre

teklo leto je poročilo nadzornega odbora 
prebral predsednik Rado Škrjanec, o prav 
tako pohvalnem delu z mladimi gasilci 
pa je na občnem zboru spregovoril Milan 
Fostnarič.

»ZAVRŠKI GASILCI TISTI, NA 
KATERE JE LAHKO PONOSEN 
ŽUPAN VUK«
Župan Vuk je domačim gasilcem ob tej 

priložnosti izrekel vse čestitke za še eno 
uspešno leto, hkrati pa obljubil nadaljnjo 
pomoč občine, ki se še kako zaveda pros
tovoljnega dela in napredka v društvu. 
Župana je vselilo tudi dejstvo, da je PGD 
Zavrč z dobro opremo veliko postorilo 
tudi na organizacijski ravni, gasilcem je 
predlagal še več povezovanja med seboj 
in jim namignil, naj bodo prepoznavni 
tudi takrat, ko bodo barve svojega društva 
zastopali preko naših meja.
Poveljnik OGZ Ptuj Zvonko Glažar je 

menil, da so prav gasilci v Zavrču tisti, na 
katere je lahko ponosen župan Vuk, ob 
tem pa spomnil, da v OGZ dobro pozna
jo delo društva, operativno skupino pa 
označil za dosledno in udarno. Glažar je 
še omenil nekatera gasilska tekmovanja, 
se zavzel za kvalitetno delo in izobraže
vanje v društvu, gasilcem pa predočil, 
kako zelo pomembni so taktični pristopi 
in strokovnost.
Regijski poveljnik Janez Liponik pa ni 

mogel mimo nove gasilske zakonodaje, ki 
se pripravlja in prinaša hude spremembe v 
prostovoljnem gasilstvu. Zatrdil je, da tudi 
v gasilstvu več ne moremo živeti na starih

Posebej zanimivo je bito darilo avstrijskih prijateljev, ki so s seboj prinesti poln koš dobrot.

temeljih, žal pa v Sloveniji še zmeraj nima
mo prav gasilske zakonodaje, Liponik pa 
je še omenil, da gasilci na Slovenskem žal 
nismo šli naprej s časom, zato pa bo treba 
na tem področju storiti še marsikaj. 
Završki gasilci, so v svoje vrste sprejeli 

novega člana Jožeta Jurška, zaslužnim 
članom pa so podelili priznanja in odli
kovanja.
Napredovanja v čin so dosegli:
David Kokot, Robert Domjan, Roman 

Kokol - vsi nižji gasilski častnik, Stanko 
Majhen in Darko Pongrac - v čin gasilca, 
Stanko Jurgec - v čin NGČ I. stopnje, Ivan 
Korpar - v čin NGČ II. stopnje, Janez 
Fajfar in Martin Fostnarič - v čin gasilec

I. stopnje.
Značke za dolgoletno sodelovanje: 
Roman Kokol (10 let), Borut Kelc (20 

let), Jože Gregurec (30 let) in Ivan Korpar 
- prejel je plaketo veterana.
Občinska priznanja:
Rado Škrjanec in David Kokot — dobitni

ka priznanja III. stopnje.
Priznanje GZ Slovenije:
Dobitnik je Mladen Gregurec, ki je izred

no veliko pomagal PGD Zavrč na svoji 
poti.
Čestitamo vsem dobitnikom priznanj in 

odlikovanj!
Tekst in foto: TM

Dobitniki najvišjih gasilskih priznanj in zahval v družbi s predstavniki OGZ Ptuj, županom 
Miranom Vukom in vodstvom PGD Zavrč.
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POLICIJA SVETUJE

Kurjenje v naravnem okolju
Pustni čas je za nami, pred nami 

pa je težko pričakovana pomlad, ko 
bomo pričeli delati v vrtovih in na 
poljih. Tako kot v preteklosti tudi 
letos pričakujemo sežiganje ostan
kov kmetijskih rastlin in kmetijskih 
površin.
Da bi to počeli varno in brez neželenih 

posledic, vas v nadaljevanju seznanjamo 
z nekaj določili Uredbe o varstvu pred 
požarom v naravnem okolju, ki določa, 
da je sežiganje ostankov kmetijskih rastlin 
in kmetijskih površin dovoljeno le, če so 
izpolnjeni določeni pogoji,
5. člen

(1) Pri kurjenju, sežiganju ali uporabi 
odprtega ognja v naravnem okolju se 
mora:

1. urediti kurišče,
- kurišče mora biti obdano z negorljivim 

materialom,
- prostor okoli kurišča mora biti očiščen 

vseh gorljivih snovi,
- kurišče mora biti oddaljeno od gozda 

vsaj 50 metrov, od pomembnih promet
nih poti, večjih naseljih in objektov, kjer

se izdelujejo, predelujejo ali skladiščijo 
vnetljive ali nevarne snovi, pa vsaj 100 
metrov;

2. zavarovati in nadzorovati kurišče ves 
čas kurjenja ali sežiganja;

3- po končanem kurjenju ali sežiganju 
pogasiti ogenj in žerjavico ter pokriti 
kurišče z negorljivim materialom;

4. ob povprečni hitrosti vetra večji od 6 
m/s ali ob sunkih vetra močnejših od 10 
m/s prenehati kuriti, sežigati ali uporab
ljati odprti ogenj.

(2) Pri kurjenju, sežiganju ali uporabi 
odprtega ognja v naravnem okolju se 
ne sme uporabljati gorljivih tekočin ali 
materialov, ki pri gorenju razvijajo močan 
dim ali strupene pline oziroma so kako 
drugače škodljive za okolje.
6. člen
Prepovedano je:
1. kuriti v gozdu, razen na urejenih kuri

ščih in zaradi zatiranja podlubnikov;
2. kuriti ali sežigati ostanke kmetijskih 

rastlin na kmetijskih obdelovalnih zemlji
ščih, če niso izpolnjene zahteve iz prvega 
odstavka 5. člena;

3. zažigati kmetijska neobdelovalna zem
ljišča in nerodovitne površine (kot so 
pašniki, barjanski travniki, ledine, trstišča, 
zemljišča z drugim obvodnim rastjem ozi
roma nerodovitne površine na območjih, 
kjer ogenj lahko ogrozi gozd ali druge 
kmetijske neobdelovalne površine oziro
ma zemljišča v zaraščanju).
7. člen
V obdobjih, ko je za posamezno območje 

v naravnem okolju razglašena velika ali 
zelo velika požarna ogroženost, je tam 
prepovedano:
- kuriti, sežigati ali uporabljati odprti 

ogenj;
- puščati ali odmetavati goreče ali druge 

predmete ali snovi v naravno okolje, ki 
lahko povzročijo požar.

Naša želja je, da bi pri kurjenju upošte
vali zgoraj navedena določila Uredbe o 
varstvu pred požarom v naravnem okolju, 
kar bo velik prispevek k večji varnost in 
neželenim posledicam.
ŽELIMO, DA ŽIVITE VARNO!

Janko Lorbek, 
vodja policijskega okoliša

Vaška kronika za leto 2005
Kako le naj ponovno začnem to pomemb

no rubriko, v kateri želimo vsi skupaj spo
znati, kaj vse se je pripetilo v letu 2005, 
ki pa je že nekaj časa za nami. Rekel sem 
si, prični tako, da bo veselo in pomladno, 
kot je sedanji čas, ko se zemlja razodeva 
in ponovno kaže vse čare pomladnega 
življenja in da bo to tako zapisano, kot so 
dogodki tekli v letu 2005, predvsem kar 
se tiče neposredno življenja nas ljudi tukaj 
v Zavrču, torej življenje človeka in s tem 
spreminjanje njegovega osebnega stanja. 
Za sleherni čas našega osebnega življenja 
in s tem tudi življenja naše lokalne skup
nosti so zbrani različni podatki, bodisi 
da so le-ti zapisani ali pa so se pripetili 
v našem bivalnem prostoru. Želim si, da 
ne bi ostali pozabljeni nekateri, če mi 
dovolite, tudi tisti najlepši dogodki, kot to 
prikazujejo fotografije srečnih mladih ljudi 
ob sklenitvi zakonske zveze. Prav gotovo 
bo tudi letošnja pomlad z vsemi svojimi 
cvetovi nagradila njihovo pogumno deja
nje in ljubezen, ki so si jo zaupali ob tem 
srečnem dogodku. Zbrani so torej različ
ni podatki iz leta 2005 po posameznih 
panogah rasti in razvoja našega znanega 
vinorodnega območja v Zavrču, torej tem 
malem koščku naše prelepe in prečudo
vite matere Zemlje, ki se je bolj natančno

spominjamo ob njenem dnevu, 22. aprilu. 
Moja naloga kot vaškega kronista je, kot 
sem že malo prej dejal, da Vam v tem 
našem časopisu nekoliko bolj podrobno 
in strnjeno prikažem dogodke, ki so pove
zani z rojstvom otrok, s porokami, torej 
sklenjenimi zakonskimi zvezami, in pa 
seveda tudi z izgubami naših najdražjih. 
Ko sem ne dolgo tega prebiral in listal 

po mojih dveh izdanih pesniških zbirkah, 
sem ugotovil, da sem v osemdesetih letih

1.
Naj se zemlja strese, 
naj grom jo zgane, 
naj blisk jo osvetli, 
da človeka zopet 
k zavesti prebudi.

2.

V materi skrivnost je tiha, 
saj dojenček se rodi, 
saj že diha
in v materi že src dvoje bije, 
kje potem je ta skrivnost 
al v materi Zemlji, 
kjer se tretje srce krije?

prejšnjega stoletja napisal pesem, ki je 
objavljena v moji prvi pesniški zbirki V 
miru rasti žitni klas, naslov pesmi je Pesem 
sinu in govori prav o materi Zemlji, torej 
o rojstvu, ljubezni in smrti, ki je prav pri
kladna za to mojo zvrst poročanja, zato jo 
podajam tudi v tej kroniki: Kljub krutosti 
sedanjega časa naša skupna mati Zemlja 
vse to, lahko bi rekli, mirno in dosto
janstveno prenaša; pa poglejmo vsebino 
pesmi:

3.
Na Zemlji tej si se rodil 
in Zemlja mati tvoja je postala, 
močna kot veriga, ki nima konca, 
kajti člen za členom se rodi 
in kje potem je konec, 
al takrat, ko otrok se rodi?

4.

Te mati nežna je rodila, 
s solzami v očeh, 
od veselja celo jokala je 
in bila je vsa vesela 
in ko boš umrl, zopet te bo 

naša mati v okrilje svoje vzela, 
da, to je Zemlja.
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ROJSTVA
Pa poglejmo torej najprej tiste najbolj 

vesele trenutke, se pravi rojstva naših 
dragocenih otrok in s tem nadaljnjega 
življenja na tem našem lepem koščku 
Slovenije, v občini Zavrč, oziroma v sle
hernem kotičku naših devetih naselij. Roj
stvo je najbrž kot pričetek pomladi, ki jo 
vsi z veseljem pričakujemo, tako kot ste 
radostno pričakali, dragi starši, svojega 
novorojenega otroka, ki je kot pomladno 
vstajenje in hkrati ustvarjanje nove družin
ske skupnosti ali pa širitev že obstoječe 
družine. Takih prijetnih in veselih družin
skih trenutkov je bilo ob rojstvu otrok v 
občini Zavrč 13 (trinajst), rodili so se: Tea 
Bratovščak iz Drenovca, Andreas Punčec, 
Denis Mihalinec in Meta Težak iz Turške

ga Vrha, Lion Kokot iz Gorenjskega Vrha, 
Mija Brlek iz Pestik, Nejc Kelc, Igor Arkli- 
nič in Žan Lazar iz Goričaka, Lana Borak, 
Benjamin Kokot in Sara Težak iz Hrastov
ca, Gloria Gavez Majhen iz Korenjaka in 
Enej Vuzem Kerin iz Belskega Vrha.
Vsem novorojenim otrokom in Vam, 

spoštovani starši, želimo polno 
zdravja in družinskega zadovoljstva. 
Iskrene čestitke v imenu uredništva.

POROKE
V letu 2005 je bilo v Zavrču prav tako 

veselo ob ustanovitvi novih družinskih 
skupnosti, saj je bilo sklenjenih šest zakon
skih zvez. Poročili so se:
Renata Borak iz Belskega Vrha in Zoran 

Hrnčič iz Zavrča, Robert Bosilj iz Gorič
aka in Bernarda Turščak iz Selc, Hrvaška, 
Janez Kokot iz Hrastovca in Blaženka 
Bosilj iz Budinščaka, Hrvaška, Jernej Kelc 
iz Goričaka in Marjana Logar iz Vodic, 
Renata Obran iz Zavrča in Josip Kolmačič 
iz Babinca, Hrvaška, in Jurček Kokot iz 
Turškega Vrha in Željka Golubič iz Nad- 
križovljana, Hrvaška.
Tudi Vam, ki ste s svojo življenjsko modro 
odločitvijo zavestno ustvarili novo dru
žinsko skupnost, s tem da ste sklenili 
zakonsko zvezo in tako prevzeli tudi med
sebojno življenjsko odgovornost, ki pa naj 
bo prežeta s spoštovanjem in ljubeznijo, 
saj boste tako ustvarili svoj najlepši intimni 
kotiček sredi svojih src, v katerem pa bo 
bila celotna družina, iskrene čestitke.

ŽALOSTNI TRENUTKI OB 
IZGUBI NAJDRAŽJIH IN 
PRIJATELJEV
Tako kot so se vrstili prijetni in veseli 

dogodki, so bili med nami tudi prisotni 
težki in trpljenja polni žalostni dogodki, 
ko smo se za stalno poslovili od svojih 
očetov, mater, mladih sinov, hčera, dra
gega moža ali žene, stare mame ... prav 
gotovo so nas prav ti dogodki velikokrat 
potisnili v tesnobo in tiho razmišljanje, Janez Kokot iz Hrastovca in Blaženka Bosilj iz Budinščaka

torej v položaj, v katerem se vedno znova 
najdemo, saj v tem hipu hočemo biti sami 
in se v spominu vrniti med svoje najdražje, 
posebno še tiste, ki smo jih ljubili, jih imeli 
radi in tudi z njimi delili naše življenjske 
poti, pa smo jih žal za vedno izgubili. 
V letu 2005 so z območja občine Zavrč 
umrli: Marija Levanič in Frančiška Šterman 
iz Turškega Vrha, Vladimir Turščak in Igor 
Kovačič iz Drenovca, Borut Pungračič iz 
Goričaka, Anica Rihtarič iz Hrastovca in 
Dragutin Gregurec iz Zavrča.
Vsem vatn, drage občanke in občani, 

ob izgubi vašega najdražjega in naj
bližjega družinskega člana izrekam

kot kronist in tudi v imenu celotnega 
uredništva iskreno in globoko soža
lje.
Pa še tole namesto zaključka ...
Vsakdo, ki nekaj izgovori in tudi zapiše, 

si najbrž želi, da bi dosegel namen, da se 
nekdo potrudi in morda to prebere. Če ste 
se odločili in prebrali kroniko in ste bili 
z njo zadovoljni, se Vam vsem bralkam 
in bralcem že v naprej zahvaljujem in 
Vam kot zapisovalec vaške kronike v tem 
pomladnem času leta 2006 želim mirne, 
prijetne, zdrave velikonočne praznike ter 
z ljubeznijo darovano veselo pisanko.

Zapisovalec kronike: Peter Vesenjak

Renata Borak iz Belskega Vrha in Zoran Hrnčič iz Zavrča
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Renata Obran iz Zavrča in Josip Kolmačič iz Babinca Marjana Logar iz Vodic in Jernej Kelc iz Goričaka

TURISTIČNO DRUŠTVO ZAVRČ SE TRUDI ZA PREPOZNAVNOST SVOJIH KRAJEV

S sosedi izdelali presmec velikan
V Turističnem društvu (TD) Zavrč 

imajo le okrog 40 članov, ne pojavlja
jo se veliko v javnosti, kljub temu pa 
ostajajo aktivni skozi celo leto. Letos 
imajo za seboj že nekaj dogodkov, 
uspešno pa so zaključili nekatere 
zadane naloge in med temi je v ospre
dju prav postavitev novih, dodatnih 
pozdravnih in usmerjevalnih tabel po 
naseljih in zaselkih v občini.

OBČINA ZAVRČ

i

Turistični zanesenjaki so v završki občini 
postavili še nekaj novih pozdravnih in usmer
jevalnih tabel, skupaj pa jih bo kmalu 8.

Prve so postavili že predlani, lani jeseni 
pa nadaljevali z idejo in jo uresničili le 
nekaj tednov nazaj, nam je povedal pred
sednik TD Zavrč Martin Težak. Skupaj 
bodo postavili 8 tabel, pri tem jim veliko

pomaga domača občina. Akcijo, ki še 
zdaleč ni zaključena, pa nameravajo nada
ljevati še letos. Sicer pa so lično izdelane 
table namenjene predvsem obiskovalcem 
in turistom, ki obiščejo završko občino, da 
se lažje znajdejo med haloškimi griči.

OCENJEVANJE HALOŠKIH VIN 
BO PRI »VESELIČU« 5. MAJA
Veliko dela pa peščico turističnih zane

senjakov v završki občini čaka tudi v spo
mladanskih in poletnih mesecih; najprej 
bodo v sodelovanju s Kmetijsko sveto
valno službo Ptuj 5. maja v baru Veselič v 
Turškem Vrhu pripravili že tradicionalno 
ocenjevanje vin, dan pred cvetno nedeljo

pa so že po tradiciji s prijatelji onstran drž
avne meje izdelali velik presmec. Letošnji 
je dolg kar 30 metrov, zanj pa so porabili 
ogromno naravnega materiala; od vejic do 
prvega spomladanskega cvetja, vse tisto, 
ki pač po tradiciji mora biti v »haloškem« 
presmecu. Nadvse ponosno so ga postav
ni možje odnesli k nedeljski mašni daritvi 
in blagoslovu, ki ga je vodil farni župnik 
Jože Pasičnjek, potem pa ga postavili v 
centru Zavrča na ogled tudi drugim. Sicer 
pa je presmec velikan ponos občine in 
turističnega društva, pravi Martin Težak, ki 
je prepričan, da se tudi z majhnimi koraki 
lahko veliko naredi na področju turizma.

TM

Na cvetno nedeljo so že šesto leto zapovrstjo k žegnanju odnesli presmec velikan.


